
 

Verslag eerste bijeenkomst Oudercommissie kinderdagverblijf Sneeuwwitje. 
Dinsdag 02-02-2022 20-22 hrs 
Leden aanwezig: 
 

• Johannes Moes  

• Patricia Bongaarts 

• Arjan Schroevers 
 
Eerste bijeenkomst gehouden voor de opstart van een oudercommissie voor 
kinderdagverblijf Sneeuwwitje. 
Kleine voorstelronde wordt gehouden en voorzitterschap wordt besproken. 
Voorzitter Johannes Moes. 
Leden willen een solide basis voor de opstart maken en daarna plaats maken voor instroom 
van nieuwe ouders. Het liefst een combinatie uit de verschillende groepen en BSO. 
Conclusie is dat over een half jaar van alle leden de kinderen op het BSO zitten en daardoor 
geen juiste afspiegeling is. 
Hieronder punten die voor de opstart nodig zijn: 
 

• E-mail adres, Onafhankelijk, navragen Boink of via adres Sneeuwwitje 

• Portaal voor documentatie, navragen Boink  

• Toestemming ouders gebruik e-mail 

• Regelen bij nieuwe aanmelding ouders dat er gebruik gemaakt mag worden van e-
mail en navraag voor interesse deel te nemen aan OC. 

• Reglement up to date brengen, navragen Boink 

• Opstellen visie/huisreglement OC 

• Volgen online cursus, navragen Boink 

• Bijeenkomst met Sneeuwwitje zelf 
 
 
 
 
 

 
 


